
PROTOKÓŁ NR VIII/2011 
 
 
 
z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 16 maja  2011 roku w sali narad Urzędu Miasta i 

Gminy w Działoszycach. 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 8.00 

 

Na stan 15 radnych w sesji uczestniczyło 13 radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Pan Zdzisław Leks – Burmistrz Miasta i Gminy 

2. Pani Krystyna Ciszek – Sekretarz Miasta i Gminy 

3. Pani Krystyna Konderak– Skarbnik Urzędu Miasta i Gminy 

4. Pan Marcin Leszczyński – Pracownik Miasta i Gminy Działoszyce 

 

Do pkt. 1-go 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum radnych. 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 8.00. 

  

 Otwarcia sesji Rady Miejskiej dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan 

Zygmunt Saracki. Stwierdził, że w sesji bierze udział 13 radnych i Rada jest uprawniona do 

podejmowania prawomocnych uchwał i wniosków. 

 

Do pkt. 2-go 

Uchwalenie porz ądku dziennego obrad . 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum radnych. 
2. Uchwalenie porządku dziennego obrad. 

   3. Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy 
Działoszyce na lata 2011 – 2014. 
        a) dyskusja 
       b) podjęcie uchwały 

4. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2011r. 
a) dyskusja 

     b) podjęcie uchwały   
5. Projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia nieruchomości Skarbu Państwa 
na rzecz Gminy Działoszyce. 
a) dyskusja 
b) podjecie uchwały 
6. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej przekształcenia 



Świętokrzyskiego Centrum Psychiatrii w Morawicy polegającej na likwidacji Oddziału 
Neurologii, Poradni Neurologicznej oraz Działu Fizjoterapii. 
a) dyskusja 
b) podjęcie uchwały 
7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej przekształcenia 
Wojewódzkiego Specjalistycznego Szpitala Dziecięcego w Kielcach polegającej na 
likwidacji Poradni Logopedycznej i Foniatrycznej w Kielcach przy ul. Artwińskiego 3A. 
a) dyskusja 
b) podjęcie uchwały 
8. Zakończenie obrad sesji. 

 
W związku z brakiem  uwag Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  

porządek obrad sesji.  

  W wyniku głosowania porz ądek obrad został przyj ęty  jednogło śnie – 

„za” - 13, „przeciw”- 0, „wstrzymał si ę od głosu” - 0.  

 

Do pkt 3-go 

 Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy 
Działoszyce na lata 2011 – 2014 przedstawiła i omówiła Skarbnik MiG – Pani Krystyna 
Konderak. 
Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 
 

 Głos zabrał Pan Burmistrz Miasta i Gminy – Zdzisław Leks – w związku z tym ,że 

pojawia się szansa złożenia wniosku i możliwość dofinansowania z Programu Rozwoju 

Obszarów Wiejskich, Działanie LEADER dlatego postanowiliśmy wejść w ten program, bo 

jak wiemy remont świetlic wiejskich i remiz strażackich są potrzebne, ponieważ służą one 

wszystkim mieszkańcom. 

 Druga sprawa, jest również pod znakiem zapytania ponieważ nie wiemy czy będą 

pieniądze, ale jest szansa i powinniśmy z niej skorzystać chodzi o Program Rozwoju 

Obszarów Wiejskich, Działanie Podstawowe Usługi dla Ludności, dotyczy on dodatkowego  

naboru  wniosków na budowę przydomowych oczyszczalni ścieków oraz dokończenie 

budowy wodociągu. Postanowiliśmy wejść w ten program i spróbować uzyskać 

dofinansowanie, bo jak dobrze wiemy pieniądze z Unii Europejskiej  na inwestycje się już 

kończą, natomiast sami ze środków własnych i udziału mieszkańców nie damy rady 

wykonać w/w inwestycji i będziemy musieli czekać na lata  2014 – 2020,  jest to następny 

okres budżetowy Unii Europejskiej. 

 

W związku z brakiem dalszej  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki 

odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 



 W wyniku głosowania uchwała została przyj ęta jednogło śnie  / ‘’za’’ – 13, 

‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał si ę od głosu’ ’ – 0/. 

 

Do pkt 4 - go 

 Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2011 r. przedstawiła i 
omówiła Skarbnik MiG – Pani Krystyna Konderak. 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 
 

W związku z brakiem dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały i 

poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyj ęta jednogło śnie  / ‘’za’’ – 13, 

‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał si ę od głosu’ ’ – 0/. 

 

 

Do pkt 5 – go  

 Projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia nieruchomości Skarbu Państwa na 
rzecz Gminy Działoszyce przedstawił i omówił Marcin Leszczyński – pracownik Urzędu 
Miasta i Gminy w Działoszycach. 
 

 W związku z brakiem dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt 

uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyj ęta jednogło śnie  / ‘’za’’ – 13, 

‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał si ę od głosu’ ’ – 0/. 

 

Do pkt 6 – go 

 

 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej przekształcenia 
Świętokrzyskiego Centrum Psychiatrii w Morawicy polegającej na likwidacji Oddziału 
Neurologii, Poradni Neurologicznej oraz Działu Fizjoterapii przedstawiła i omówiła Pani 
Krystyna Ciszek – Sekretarz Miasta i Gminy Działoszyce. 
 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki zwrócił się do Rady o wyrażenie 
opinii  dotyczącej przekształcenia Świętokrzyskiego Centrum Psychiatrii w Morawicy 
polegającej na likwidacji Oddziału Neurologii, Poradni Neurologicznej oraz Działu 
Fizjoterapii. 
Rada w wyniku głosowania pozytywnie zaopiniowała  przekształcenia Świętokrzyskiego 
Centrum Psychiatrii w Morawicy polegającej na likwidacji Oddziału Neurologii, Poradni 
Neurologicznej oraz Działu Fizjoterapii 
  

„pozytywnie’’ – 0,    „negatywnie ’ –13,     „wstrz ymał si ę od głosu’ ’ – 1/. 

 



 

W związku z brakiem dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały i 

poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyj ęta jednogło śnie  / ‘’za’’ – 13, 

‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał si ę od głosu’ ’ – 0/. 

 

Do pkt 7 – go  
 

 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej przekształcenia Wojewódzkiego 
Specjalistycznego Szpitala Dziecięcego w Kielcach polegającej na likwidacji Poradni 
Logopedycznej i Foniatrycznej w Kielcach przy ul. Artwińskiego 3A przedstawiła i omówiła 
Pani Krystyna Ciszek – Sekretarz Miasta i Gminy Działoszyce. 
 

 Pan Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki zwrócił się do Rady o wyrażenie 
opinii  dotyczącej przekształcenia Wojewódzkiego Specjalistycznego Szpitala Dziecięcego w 
Kielcach polegającej na likwidacji Poradni Logopedycznej i Foniatrycznej w Kielcach przy 
ul. Artwińskiego 3A. 
 

 Rada w wyniku głosowania negatywnie zaopiniowała  przekształcenia Wojewódzkiego 
Specjalistycznego Szpitala Dziecięcego w Kielcach polegającej na likwidacji Poradni 
Logopedycznej i Foniatrycznej w Kielcach przy ul. Artwińskiego 3A 
 

 „pozytywnie’’ – 0,    „negatywnie ’ –13,     „wstr zymał si ę od głosu’ ’ – 1/. 

 

W związku z brakiem dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały i 

poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyj ęta jednogło śnie  / ‘’za’’ – 13, 

‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał si ę od głosu’ ’ – 0/. 

 

Do pkt 8 -go  

Zakończenie obrad sesji. 

 

W związku z wyczerpaniem tematów sesji Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zygmunt 

Saracki  zakończył obrady sesji. 

 

Protokołowała: 

Agnieszka Iwan 

 

 



 

Protokół VIII/2011 

16 maj 2011 roku 

 

 


